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In de bijlage vind je de eerste set Q&A's (incl. woordvoeringslijn).

Programmadirectie Nafase COVID-19

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

vor:IEEE
Verzonden: maandag 25 april 2022 18:01

)CRPIRCR EEN @ minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Q en A's voor media na verzending brieven

I
Zoals net besproken, lijkt het ons een prima lijn. En wij leveren dus vanavond nog de 1° set Q&A's (zo compleet mogelijk) bij je
aan.

Groet,

van:IESEEERE0 rminvws i>Verzonden: maandag 25 april 2022 16:05

Aan: Ak minvws.nl>;
@ minvws.nl>;

5.1.2e

Onderwerp: RE: Q en A's voor media na verzending brieven

Hoi allen,

Onderstaand mijn voorstel voor woordvoeringslijn, kunnen jullie meelezen? Hoe laat denken jullie de Q en A's beschikbaar te

hebben? Dan kan ik vanavond het totale pakket aafKE ren.

Ik wil transparant en open zijn over het proces van het onderzoek, daarom heb ik de laatste ontwikkelingen met de

Kamer gedeeld.

We hebben nadere afspraken gemaakt met Deloitte.

Zodat we zo snel mogelijk een zorgvuldig en volledig beeld krijgen over hoe de deal tot stand is gekomen.

Ik vind het heel belangrijk dat er snel duidelijkheid komt over de deal die is gesloten met Relief Goods Alliance;

Daarom doen we er alles aan de uitkomsten van het eerste deelonderzoek van het onderzoek van Deloitte zo snel mogelijk te

ontvangen en te delen met de Tweede Kamer;
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Recent heeft Deloitte naast beschrijvingen van de complexiteit ook nog een aantal verzoeken gedaan om de eerste

onderzoeksresultaten snel te kunnen opleveren;

Ik wil helemaal open zijn over de stand van zaken van het onderzoek, dat heb ik de Tweede Kamer ook beloofd;

Daarom heb ik de brief die ik van Deloitte heb ontvangen, en de formele reactie die mijn ministerie daarop heeft gegeven

vandaag gedeeld met de Tweede Kamer;

We hebben de verzoeken van Deloitte grondig bestudeerd en we zijn met ze in gesprek gegaan;

We hebben onder meer afgesproken dat we bepaalde bestandstypen uit wob-verzoeken delen met Deloitte en hen helpen bij het

maken van afspraken met mensen die moeten worden geinterviewd;

Ik hou de voortgang van het onderzoek nauwlettend in de gaten. Op 10 mei ga ik in gesprek met Deloitte over de voortgang, de

ingezette acties en benodigde vervolgafspraken om oplevering van de eerste resultaten voor de zomer mogelijk te maken.

Daarbij geldt wel nog steeds dat snelheid samen moet gaan met zorgvuldigheid en volledigheid.

Zo komen we samen tot het beoogde doel: zo snel mogelijk duidelijkheid.

Groet,

vr:IEEE
Verzonden: maandag 25 april 2022 08:36

Onderwerp: Q en A's voor media na verzending brieven

Goedemorgen collega’s,

Zojuist metEER besproken dat het handig is als ik alvast wat Q's op een rij zet voor als de brieven naar de Kamer gaan. Dit is

wat ik aan de hand van de brieven verwacht aan vragen van media, vul gerust aan. Fijn als we de A's hebben op het moment

van verzending van de brieven dat scheelt ons een hoop werk. Veel dank alvast weer!

- De brief is van 12 april waarom stuurt u nu op 25 april pas de brief naar de Tweede Kamer?

- Welke afspraken zijn er gemaakt tussen Deloitte en VWS?
- Gaat het eerste deelrapport nog wel voor de zomer aangeleverd worden?
- En wat betekent dit voor de planning van de andere deelrapporten?
- De brief leest als een juridisch gevecht tussen Deloitte en VWS, gaat dit onderzoek nog wel afgerond worden?
- Wat zijn de (extra) kosten voor het onderzoek van Deloitte op dit moment?
- Waarom is de dataoverdracht zo langzaam opgang gekomen en is nog steeds niet alle data bij Deloitte?
- Waarom levert VWS gelakte data aan Deloitte?
- Waarom heeft Deloitte niet onbeperkt toegang tot persoonlijke netwerkschijven?
- Zijn de privémails van minister Hugo de Jonge nu ook bij Deloitte?


